
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van vrijdag 18 december 2015

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Bart, Bram, Fanne, Jari, Joni, Katelijne, Lien (tot 13u50), Quentin,
Reinout, Sander, Stijn Cambie, Tom Vervoort, Yanice

Afwezig: Anton, Jeroen, Simon

Verontschuldigd: Carolyne, Les, Marlies, Tine

Waarnemer: Aiko, Joke

De vergadering wordt geopend om 12u35.

Goedkeuring Agenda

Bedrijfslezingen wordt toegevoegd bij activiteiten in de niet-zo-nabije toekomst. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Vragen postenevaluatie doorsturen Alle posten Ja
Postenevalutie invullen Iedereen Ja
Leeggoed Boerkes Colruyt Bar Ja
Nadenken over openlesweek Yanice Ja
Laatste zeil van doop Dopers Nee
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal Nee
Industria bedanken Sport Nee

Yanice wilt liever geen les geven op de openlesweek. Anne mailt hiervoor naar de decaan. Sander neemt het
laatste zeil van de doop mee naar huis. Er moeten nog steeds een paar zakken van de kelderopruim weg. Industria
gaat bedankt worden op hun kerstkaartje.

Mededelingen

• De reservatie voor toneel is bevestigd. Wina speelt de eerste drie dagen na de Paasvakantie in de Koelissen.
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Raden

StuRa

Voor de derde examenperiode gaan we pleiten om vanaf oktober al te weten wanneer de examens gaan vallen.
Dit verhoogt het risico op een slechte spreiding, maar met het huidige systeem kan dat ook gebeuren. Voor de
rectorverkiezing is er nog geen beslissing genomen. Katelijne gaat de enquête hieromtrent nog verspreiden.

LOKO AV

Sagio is goedgekeurd als vrije vereniging bij LOKO en kan nu subsidies aanvragen en lokalen reserveren. Voor het
mandaat communicatie is nog iemand verkozen. De subsidies van LOKO voor Wina zouden gekregen moeten zijn.
Alexander kijkt dit na.

Cultuur WV

Er moet een volgende uitstap voor LOKO Cultuur gekozen worden en voorstellen zijn ballet, een kasteel, Train
World en Louvain-La-Neuve (bv. het Kuifje museum). Vorig jaar zijn we naar de opera geweest en die tickets
waren meteen verkocht bij Wina. Anderzijds zou het wel leuk zijn om nu eens iets anders te doen, dus we geven
vanuit Wina de voorkeur om naar Train World te gaan. De openingsavond van toneel is besproken en gaat door
op 1 maart. Voor het welsprekendheidstornooi is het de bedoeling om maximaal twee mensen per kring te sturen
en draait het om debatteren, een monoloog opvoeren en improviseren. De thema’s voor het debat worden nog
doorgegeven. Er zijn ook klachten gekomen tegenover Katechetika, omdat ze de voordelen van LOKO genieten,
maar hun shiften wel niet goed invullen. Hierover wordt nog een gesprek gehouden.

Sport WV

Voor Survival of the Student betaalt LOKO 200 tot 300 euro terug aan Scientica als vergoeding voor gemaakte
kosten.

Studentenbeleid WV

Er is een werkgroep opgericht voor de hervorming van LOKO, waarin Joni en Carolyne zitten. Duurzaamheid
heeft gevraagd om 40 Dagen Zonder Vlees te promoten. Om dit te doen, kunnen we een vegetarisch recept in
de Winagenda zetten. Velo heeft toegelicht wat ze wilt doen met haar budget: meer focussen op fietspunten en
stalmeesters. Voor de studentenkamers was er geen standpunt om mee te nemen naar de AV, aangezien er niet
voldoende respons is gekomen op het Google formulier. Voor Alma gaan er jammer genoeg weinig mensen in de
werkgroep.

Scientica AV

De policy voor CuDi is besproken geweest. CuDi was niet aanwezig en de versie van Yanice is goedgekeurd. Voor
het al dan niet inbinden van cursussen is beslist dat het niet gedaan wordt, tenzij studenten of proffen anders
vragen. CuDi heeft nog steeds haar Gmail-accounts niet verwijderd. Ze zijn er ook op uit gekomen dat ze vorig
jaar 10 000 euro verlies hebben gedraaid, maar hierover volgt meer uitleg wanneer ze aanwezig zijn.

De massacantus heeft Scientica 130 euro winst opgeleverd, voor Scienticafé moet nog gepraat worden met ’t
Elixir. De Scienticantus had tussen de 0 en de -50 euro gedraaid en kreeg de opmerking dat het beter zou zijn
zonder zedenmeesters. Voor de cantusweek moeten de thema’s doorgestuurd worden en het bestuur houdt een
slaapzakkencantus in de Arena. Voor de Jobfair zijn er nog te weinig bedrijven gevonden door de andere kringen.
Het debat heeft als thema ’Genetisch gemodificeerde organismen’ en wordt gemodereerd door de decaan. Op de
receptie gaan er Gouden Carolus, cider en fancy hapjes zijn. Het galabal gaat door in Musicafé, met hapjes en
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boven een bandje. De evaluatie van de International Week was goed en Internationaal had nog het idee om men-
sen te inspireren voor Erasmus aan de hand van een interview in de Winagenda met een student die op Erasmus
geweest is. Scientica wilt volgend semester meedoen met de fakbaravond in Café Manger.

Voor de kringruimte is er beslist om nieuwe ruimte in een nieuw gebouw op de campus te voorzien. Of dit
gedeelde ruimte zal zijn of niet wordt later nog beslist, wanneer er meer informatie is over de hoeveelheid ruimte
en de locatie.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Sint

Er waren een paar stoute kindjes en er is snoep uitgedeeld. Bart vond het niet leuk dat hij drie keer naar voor
geroepen is. Het heeft goed gedraaid.

Schachtenconvent

Er was een goede powerpoint. Het heeft 6 euro onder begroting gedraaid, omdat er veel drank over was.

Jeneverpong

Er waren vijftien mensen, waarvan zeven niet-presidium. Van de zes aangekochte flessen zijn er maar vier uitgedeeld,
omdat het anders nogal veel was voor vijftien personen. Het heeft 16 euro boven begroting gedraaid.

Sintbar

Het was een goede bar, maar er was niet zo veel volk. Sinterklaas was een beetje zat. Naar schatting heeft het 31
euro onder begroting gedraaid. Van de eerdere bars zijn er rekeningen binnen en sommige draaiden zelfs positief.

Lezing

Het was heel interessant en er was veel volk. De afbraak ging niet zo vlot omdat een paar oudere mensen maar
bleven staan op de receptie en het kuisgerief vergeten was.

Familiefeestcantus

Het was een goede cantus en Jan Adé heeft zich geamuseerd! Cantustrio was blij met alle helpende handen bij
de opkuis. Het kuismateriaal van Cantus moet wel terug bij Cantus gezet worden. Er is weinig gedronken en de
cantus heeft 12 euro boven begroting gedraaid.

Problem solving

Het was een goede activiteit, maar het viel wat te laat in het semester. Uiteindelijk was er wel nog veel volk, omdat
veel mensen zich nog op het laatste moment hadden ingeschreven. Een volgende keer zouden er meer mensen
voorzien moeten worden voor het verbeteren. De activiteit heeft 33 euro boven begroting gedraaid, aangezien er
weinig is uitgegeven aan drank.

Superheldenbar

Er was nog één fles pisang en appelsiensap over van de cocktail en er zijn twee vaten en een half gedronken. Het
probleem met de fles aciet is opgelost en we moeten niet betalen voor het lenen hiervan. Nadat barteam had
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afgesloten heeft iemand de nooddeur van Alma ingetrapt en deze persoon is opgepakt door de politie. Alma weet
dat dit niet onze fout is. Naar schatting heeft de bar 83 euro onder begroting gedraaid.

Filmavond EJW

Het was gezellig en de films waren Airplanes en Monty Python. Het heeft 11 euro boven begroting gedraaid omdat
er weinig drank aangekocht moest worden.

Fakbaravond

Er was veel volk en het was een geslaagde avond. De man van Café Manger was heel tevreden. Naar de toekomst
toe had hij volgende ideeën: een Duvelavond met Duvels aan 2,50 euro (of minder als dit geregeld kan worden
met de leverancier), een Gin-Tonic avond, een Après-ski avond (maar dan wel vrij laat in het semester) en een
kringenzuip. De pintjes zullen altijd aan 1,60 euro zijn. Ten laatste om 8u ’s ochtends moeten we afsluiten, want
om 11u gaat het al terug open. We gaan proberen om elke twee weken iets te doen, want voor minder wil hij niet
gaan en Scientica gaat sowieso mee in zee. We kunnen proberen om Scienticafé hier op termijn door te vervangen.

Kerstfeestje

Er was voor negen mensen te weinig besteld en op de avond zelf bleek dat er nog vier mensen extra vergeten
waren. Aangezien er uiteindelijk nog eten over was, was dit geen probleem. Er is heel veel gedronken: er waren 80
flessen wijn begroot voor 120 mensen en uiteindelijk zijn er 110 flessen gedronken met 130. De bedeling van de
wijn was op het tempo van een gewoon feestje en was net iets te traag voor studenten. Het hoge drankverbruik
lag misschien aan het feit dat het Kerstfeestje dit jaar voor de bar viel.

Smurfenbar

Er was heel weinig volk, wat misschien ook te wijten valt aan het feit dat het Kerstfeestje voor de bar viel. Er zijn
twee vaten en een kwart gedronken. De overige drie kwart is doorverkocht aan de Zak. Cocktails van 15 cl zijn
vervelend om mee te werken en mensen kregen soms meer. Naar schatting heeft de bar 42 euro verlies gedraaid.

Activiteiten in de nabije toekomst

Cultuurreis

De voorbereiding zit in de laatste fase: er moet enkel nog een parallelle activiteit voor Auswitch gevonden worden.
De rekeningen moeten nog aan Alexander gegeven worden.

Skireis

De deadline voor de betaling is vandaag en normaal gezien is dit dus voor iedereen in orde. Er is geen thema voor
de cantus, want die duurt normaal gezien maar twee uur.

Kanstus

De zaal ligt al vast en de brouwer moet nog gebeld worden. De cantus valt op de allereerste dag van het semester,
wat lastig is voor de inschrijvingen. We gaan dit doen op zondag voor de laatste week van de blok, aangezien
dan zeker niemand examen heeft, en we communiceren dit onder andere via de blokeditie van de Winagenda. De
bevestigingsmails komen in het weekend voor het begin van het semester.
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Activiteiten in de verre toekomst

Lenteconcert

De mails zijn rondgestuurd, maar het is niet helemaal duidelijk of die ook bij Wiskunde zijn doorgekomen. Katelijne
gaat dit nog navragen.

Lezingen PR

De lunchlezing heeft woensdag 4 mei als voorstel voor de datum en dat is in orde voor ons. De lezing van Argenta
zou plaatsvinden op 23 februari of 8 maart. In de week van 8 maart hebben we al een lezing, dus onze voorkeur
gaat uit naar 23 februari. Telaware heeft 11 april en 21 april voorgesteld. Op 11 april is er een voorstelling van
toneel, maar er zijn nog twee andere avonden om hier naar te gaan kijken. Onze voorkeur gaat uit naar 11 april.
De Jobfair moet nog op de kalender gezet worden en de activiteiten van Scientica die van datum veranderd zijn
moeten ook nog aangepast worden.

LAN Party met LBK

Deze gaat door van 22 op 23 februari. Het RC is normaal gezien al gereserveerd. Er gaan meer tornooien gehouden
worden en de finale wordt geprojecteerd met de beamer. LBK en VTK willen graag sponsors zoeken en wij kijken
hiervoor de prijzen na. Het sponsorgeld zou dan integraal naar de LAN Party gaan en eventuele winst of verlies
wordt evenredig verdeeld over de drie kringen. VTK regelt PR, LBK de tornoois en Wina het eten. IT wordt door
het webteam van Wina en VTK gedaan.

Postenevaluaties

Er waren een aantal zware opmerkingen die onder de gordel waren, wat echt niet de bedoeling is van een anonieme
evaluatie.

Presesduo

Zij moeten nog samenzitten. De opmerkingen worden meegenomen, maar over het algemeen was het heel goed.

Bar

Zij moeten ook nog samenzitten. Ze hebben wel de evaluaties al gelezen en gaan hier rekening mee houden.

Beheer

Er zaten enkele zinnige dingen tussen, die ze zullen meenemen.

Cantus

Zij hebben virtueel samengezeten. De interne opmerkingen komen overeen met wat op de evaluaties gezegd is.

Cudi

Zij moeten nog samenzitten. De opmerkingen over het inbinden worden meegenomen.
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Cultuur

De positieve opmerkingen waren dat de activiteiten gevarieerd zijn, dat de goede mensen bereikt worden en dat de
communicatie vlot verloopt. Simon is tevreden over het Cultuurteam van dit jaar. Wat beter kan: meer Cultuur
zelf aanwezig op de activiteiten, de Cultuurtweedaagse herzien en de 24 urenloop door twee mensen laten trekken.
De meest waardevolle opmerking was om kalm te blijven als er iets misgaat.

EJW

Een nuttige opmerking uit de evaluatie was meer vragen stellen aan ouderejaars. Er waren veel goede reacties
over de samenhang binnen eerstejaars en hun band met ouderejaars, en dan vooral presidium. De conclusies uit
het samenzitten van EJW komen op de docuwiki.

GAK

Uit de evaluatie kwam naar voren dat meer shiften ingevuld moeten worden door GAK zelf, dus voortaan zullen
de shiften eerst binnen de post zelf worden doorgespeeld.

Internationaal

Zij zijn niet aanwezig op de vergadering, dus dit puntje wordt verdaagd naar de volgende.

Materiaal

Materiaal gaat meer zagen op andere posten om de kelder proper te houden. Het zijkot wordt begin volgend
semester opgeruimd, eventueel met een aanhangwagen of het busje van VTK.

Media

De reacties op de postenevaluatie waren soms overdreven. Er moeten meer foto’s genomen worden van onbekenden,
de camera mag niet doorgegeven worden aan andere mensen en zeker niet aan niet-presidium! Twitter is weer
actief en de website is in orde, al minderde dit een beetje naar het einde van het semester toe. Snapchat was leuk
voor zo lang het duurde en de mogelijkheid voor een Winstagram wordt overwogen. Jari geeft een fles vermout
voor een mooie foto van Quentin.

Onderwijs

De commentaren spraken elkaar tegen. Er werd gezegd dat er vrij weinig onderwijsnieuwsbrieven waren, maar er
zijn niet meer puntjes om te bespreken. Er gaat toch geprobeerd worden om dit frequenter te doen.

PR

Iedereen weet zijn taak binnen PR en alles verloopt vlot. Het duurt soms lang eer bedrijven hun sponsoring betalen,
maar dat is normaal aangezien de termijn om te betalen standaard dertig dagen is.

Redactie

De werking verloopt goed, er moet alleen meer op schrijffouten gelet worden en er mag af en toe wat meer inhoud
in de Winagenda’s. Er komt een examentonneke in de blok met veel spelletjes.
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Secretaris

Er werden goede opmerkingen gegeven op de evaluaties. Het verslag van de vorige vergadering wordt in de
toekomst nog eens meegestuurd met de uitnodiging van de volgende vergadering.

Sport

Ze gaan proberen om de begrotingen tijdiger door te sturen. Naar volgend jaar toe zou er ook meer aangemoedigd
moeten worden om het nachtloopschema in te vullen.

Webteam

Als positief punt werd er gezegd dat Webteam goed bezig is. Negatief was dat ze sneller in gang hadden moeten
schieten en dat alleen Yanice snel antwoordt op mails. Er werd ook door bepaalde mensen gezegd dat er niets aan
het campagnepuntje gedaan wordt, maar dit is absoluut niet waar. Hier wordt intern zeker wel aan gewerkt. Voor
het antwoorden op mails mogen zeker reminders gestuurd worden. Het idee om mails te delegeren naar bepaalde
personen is moeilijk, omdat het aantal opdrachten voor Webteam loopt te zeer uiteen om hier een goede verdeling
voor te kunnen maken.

Update PR

De jobfair is op gang aan het komen. Ondertussen zijn er zeker vijf bedrijven en binnenkort komen er daar
waarschijnlijk nog drie bij.

Update Webteam

Webteam is nog bezig met de website, maar Yanice heeft heel veel tijd in CuDi moeten steken. Er is een overzicht
gemaakt waarmee boeken gemakkelijker besteld kunnen worden door leden. Aangezien dit nog in een testfase
zat, is CuDi gewaarschuwd geweest dat ze nog geen gegevens mochten ingeven. Zij hebben dit advies in de wind
geslagen, waardoor Yanice de versie van de vorige back-up heeft moeten terugzetten, met verlies van al zijn werk
tot gevolg.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Laatste zeil van doop Dopers 07/02/2016
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal 07/02/2016
Subsidies LOKO nakijken Alexander 07/02/2016
Mailen voor kringvergadering Presesduo 07/02/2016
Verontschuldigen bij Yuki Arano Sander 07/02/2016
Kalender updaten Carolyne 07/02/2016
Post evalueren Presesduo, Bar en CuDi 07/02/2016
Mails Lenteconcert nakijken Katelijne 07/02/2016

Varia

• Joni: ’Hoe wordt vrouwelijkheid eigenlijk gëınterpreteerd? Wat is bijvoorbeeld een vier of een drie? Ik hoop
ook dat iedereen snapt dat er tussen de postenevaluaties ook ludieke dingen zitten.’
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• Alexander: ’Secretaris zijn is moeilijk.’

• Simon: ’Bart is rot vanbinnen.’

• Bram: ’Ik heb een slecht cadeau gegeven.’

• Katelijne: ’Er komt een enquête over de rectorverkiezing, die moet zeker verspreid worden!’

• Fanne: ’Ligt er een kringvergadering vast?’ - Nee, maar er wordt over gemaild.

• Reinout: ’De Petrus appels zijn lekker.’

• Tom: ’Heil hoedje. De rectale sonde mag geen twee keer gebruikt worden.’

• Sander: ’Yuki Arano had een tapkaart besteld, maar dat is misgelopen.’ - We gaan een mail sturen om ons
te excuseren.

• Yanice: ’Prettige feesten allemaal en een gelukkig nieuwjaar.’

• Jari: ’Bram’s cadeau was heel goed.’

• Anne: ’Prettige feesten en een gelukkig nieuwjaar. Er liggen boven nog kerstkaartjes!’

De vergadering wordt gesloten om 14u20.

Lien Bosmans & Alexander Mertens (notities)
Carolyne Peelman (verslag)

De volgende vergadering gaat door op zondag 7 februari 2016 om 22u00 in de Winaliving.
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